



Asia and Africa Today. 2013-2024

ISSN 0321--5075

URL - <http://asaf-today.ru>

All right reserved

Issue №9 Volume . 2017

DYNAMICS OF SOUTH AFRICA'S FOREIGN POLICY IN THE CONTEXT OF THE CURRENT POLITICAL SITUATION

Dmitriy Kochetov

Alexandra Arkhangelskaya

Abstract

South Africa's foreign policy today is a reflection of the internal political crisis. Given the instability of the global economy, the lack of a strong unity in the ANC leadership, the growth of tension in society cannot exclude the continuation of political and social upheavals. The main risks in South Africa are related to the socio-economic problems, which comprise potential danger of the destabilization of society.

Keywords list (en): South Africa, Africa, Russia, crisis, international relations, foreign policy

Date of publication: 01.09.2017

Citation link:

Arkhangelskaya A., Kochetov D. DYNAMICS OF SOUTH AFRICA'S FOREIGN POLICY IN THE CONTEXT OF THE CURRENT POLITICAL SITUATION // Asia and Africa Today. – 2017. – Issue №9 С. 36-42 . URL: <https://asaf-today.ru/s0321-50750000616-3-1-ru-229/>

ДИНАМИКА ВНЕШНЕЙ ПОЛИТИКИ ЮАР В КОНТЕКСТЕ КРИЗИСНОЙ ВНУТРИПОЛИТИЧЕСКОЙ СИТУАЦИИ В СТРАНЕ

Кочетов Дмитрий Викторович
Архангельская Александра

Аннотация

Внешняя политика ЮАР сегодня является отражением внутривнутриполитического кризисного и напряженного положения в стране. В условиях нестабильности мировой экономики, отсутствия прочного единства в руководстве АНК, роста напряженности в обществе нельзя исключать продолжения серьезных политических и социальных потрясений в стране. С приходом к власти Джекоба Зумы не произошло серьезных перемен в социально-экономической политике нынешнего руководства ЮАР, что вызывает критику и крайнее недовольство населения.

Ключевые слова: ЮАР, Африка, Россия, кризис, международные отношения, внешняя политика

Дата публикации: 01.09.2017

Ссылка для цитирования:

Архангельская А. , Кочетов Д. В. ДИНАМИКА ВНЕШНЕЙ ПОЛИТИКИ ЮАР В КОНТЕКСТЕ КРИЗИСНОЙ ВНУТРИПОЛИТИЧЕСКОЙ СИТУАЦИИ В СТРАНЕ // Азия и Африка сегодня. – 2017. – Выпуск №9 С. 36-42 . URL: <https://asaf-today.ru/s0321-50750000616-3-1-ru-229/>